

Title (en)

CIGARETTE WITH FILTER AND MANUFACTURING PROCESS.

Title (de)

FILTERZIGARETTE UND HERSTELLUNGSVERFAHREN.

Title (fr)

CIGARETTE AVEC FILTRE ET SON PROCEDE DE FABRICATION.

Publication

EP 0007375 A1 19800206 (FR)

Application

EP 78900228 A 19790522

Priority

FR 7734532 A 19771110

Abstract (en)

[origin: WO7900269A1] Cigarette with filter provided with incisions or tracings following uninterrupted lines which have little resistance to tearing, having firmly closed edges that the smoker will space by deformation of the filter under the mere pressure of the fingers as soon as he has lit the cigarette so as to have the edges in a position of open lips which will allow ambient air to enter the filter.

Abstract (fr)

Cigarette avec filtre pourvu d'incision ou de traces poursuivant des lignes ininterrompues qui presentent une faible resistance a la dechirure, ayant les bords fermement serres que le fumeur pourra ecarte par deformation du filtre sous la seule pression des doigts des que la cigarette aura ete allumee pour leur faire prendre la position des levres ouvertes (3) qui permettront l'entree de l'air ambiant dans le filtre.

IPC 1-7

A24D 1/04

IPC 8 full level

A24D 3/04 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A24D 3/041 (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

CH DE GB LU SE

DOCDB simple family (publication)

WO 7900269 A1 19790517; EP 0007375 A1 19800206; FR 2408315 A1 19790608

DOCDB simple family (application)

FR 7800040 W 19781110; EP 78900228 A 19790522; FR 7734532 A 19771110